
Protokół Nr XXXVII/22 

 

z obrad XXXVII sesji Rady Miasta Siemiatycze, 

która odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Siemiatycze 

w dniu 27 maja 2022 roku 

 

Obrady XXXVII sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 13:00 

zakończyły zaś o godzinie 14:45.  

 

W obradach XXXVII sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 12, według załączonej do 

protokołu listy obecności (Załącznik Nr 1). 

Radni obecni na XXXVII sesji: 

1. Witold Berski 

2. Melania Grygoruk 

3. Tomasz Jakowiuk 

4. Antoni Kosieradzki 

5. Jerzy Korowicki 

6. Igor Mironkiewicz 

7. Katarzyna Nayda 

8. Jerzy Roszczenko 

9. Łukasz Rybałtowski 

10. Igor Śnieżko 

11. Marcin Usakiewicz 

12. Agnieszka Monika Zalewska 

 

 

Radni nieobecni na XXXVII sesji: 

1. Marek Bogucki 

2. Katarzyna Jarocka 

3. Paweł Onieszczuk 

 

 

W obradach XXXVII sesji Rady Miasta Siemiatycze uczestniczyli także: 

1) Piotr Siniakowicz – Burmistrz Miasta Siemiatycze 

2) Henryk Czmut – Zastępca Burmistrza Miasta 

3) Elżbieta Rakszawa - Sekretarz Miasta 

4) Elżbieta Boguszewska – Skarbnik Miasta 

 

Otwarcie obrad. 

Obrady XXXVII sesji Rady Miasta Siemiatycze w dniu 27 maja 2022 r. otworzyła 

Przewodnicząca Rady Miasta – Agnieszka Zalewska. Przewodnicząca na wstępie powitała 

wszystkich obecnych na XXXVII sesji Rady Miasta. Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 12 

radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Przewodnicząca Rady dodała, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, nagrania udostępniane są w Biuletynie Informacji 

Publicznej oraz na stronie internetowej Urzędu Miasta Siemiatycze.  



 

Do punktu 1 – przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zaproszeniem 

na sesję i sesja będzie prowadzona zgodnie z przesłanym porządkiem obrad: 

 

1) przedstawienie porządku obrad, 

2) przyjęcie protokołu z obrad XXXVI sesji Rady Miasta, 

3) sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami, 

4) raport o stanie miasta Siemiatycze za 2021 r. 

- w tym debata nad w/w raportem oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta wotum zaufania, 

5) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 r., 

6) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Siemiatycze 

z tytułu wykonania budżetu za 2021 r., 

7) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta za 2022 r., 

8) podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście 

Siemiatycze w roku szkolnym 2022/2023 do zwrotu kosztów przewozu dzieci i uczniów 

niepełnosprawnych, 

9) podjęcie uchwały w sprawie pomników przyrody znajdujących się na terenie Miasta 

Siemiatycze, 

10) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu plaży i kąpieliska miejskiego przy 

ulicy Sportowej, 

11) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia  „Oceny zasobów pomocy społecznej dla 

Miasta Siemiatycze”, 

12) przedstawienie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu Wspierania Rodziny w 

2021 r. oraz potrzeby związane z realizacją zadań, 

13) przedstawienie sprawozdania za rok 2021 z realizacji Miejskiego Programu 

Wspierania Rodziny dla Miasta Siemiatycze na lata 2019-2021, 

14) przedstawienie sprawozdania z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w 2021 r., 

15) przedstawienie sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Siemiatyczach za 2021 rok, 

16) przedstawienie sprawozdania z realizacji programu współpracy Miasta Siemiatycze z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w 2021 roku, 

17) przedstawienie sprawozdania z Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za 2021 r., 

18) przedstawienie sprawozdania z Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 

2021 r., 

19) raport o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania KPP 

Siemiatycze w 2021 r., 

20) wolne wnioski, 

21) zakończenie obrad. 

Do punktu 2 – przyjęcie protokołu z obrad  XXXVI sesji Rady Miasta. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z XXXVI sesji Rady Miasta wyłożony jest 

na stoliku protokolanta i jeżeli do końca obrad nie wpłynął do niego uwagi uzna się go za 

przyjęty.  



Do punktu 3 – sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

Burmistrz przedstawił sprawozdanie. Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady odczytała opinię Związków Zawodowych na temat podejmowanych 

uchwał, z której wynika że NSZZ Solidarność nie wnosi uwag do projektów uchwał.  

Do punktu 4 - raport o stanie miasta Siemiatycze za 2021 r. 

- w tym debata nad w/w raportem oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta wotum zaufania. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że z raportem wszyscy się zapoznali i teraz jest czas na 

debatę nad tym raportem.  

- Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Igor Śnieżko powiedział, że jest to czas kiedy radni 

mogą podsumować co dobrego wydarzyło się w ubiegłym roku w mieście. Można wyrazić 

zarówno uwagi krytyczne jak i pozytywne. Raport zawiera ponad 60 stron, zatem wiele się 

działo. Radny powiedział, że skupi się na tych najważniejszych rzeczach. Zaczynając od 

demografii, gdzie nastąpił spadek liczby mieszkańców, ale podobna sytuacja jest w całym 

kraju i nawet w całej Europie. Radny dodał że na demografię może wpłynąć jakość życia i 

tutaj miasto wiele robi. 

Radny powiedział, że kolejny ważny wskaźnik to wskaźnik podmiotów aktywnych 

gospodarczo i porównując lata ubiegłe to w ubiegłym roku zarejestrowanych było 1055 

aktywnych podmiotów, natomiast w 2019 r. – 1060. Zatem nastąpił niewielki spadek, ale 

biorąc pod uwagę trudne warunki działalności w COVID, dochodzi teraz inflacja i kryzys 

wojenny to wskaźnik nie wygląda źle. Radny dodał, że jeśli chodzi o zatrudnienie to firma 

PRONAR działająca w Siemiatyczach ostatnio otwierała nową halę i zatrudnia dużo 

pracowników, nie tylko z Siemiatycz ale nawet z okolicznych miast. 

Radny dodał, że mocną strona Miasta są inwestycje miejskie. Część inwestycji jest w trakcie 

realizacji i nie ma o nich mowy w raporcie, część została zakończona już wcześniej – budowa 

krytej pływalni, budowa amfiteatru, która w tym roku dobiega końca. W ubiegłym roku 

otwierane były pawilony handlowe na targowisku „Manhatan”. Będąc jeszcze w tym rejonie 

miasta kolejną inwestycją jest zagospodarowanie Zalewu Nr 1. Radny dodał, że udało się 

pozyskać 10 mln zł na ten cel i jeżeli wszystko uda się zrobić to na pewno ta część miasta 

będzie wizytówką.  Miasto stawia na turystykę, ale o tej dziedzinie opowie radna Melania 

Grygoruk – specjalistka od turystyki. 

Radny dodał, że dużym wyzwaniem w nadchodzącym czasie będzie sytuacja energetyczna. W 

ostatnim czasie Miasto modernizowało budynki użyteczności publicznej, żeby tej energii 

zużywać mniej. Zostały również założone panele fotowoltaiczne na miejskich budynkach, co 

pozwoliło zmniejszyć koszty utrzymania.  

Radny podsumował, że w tych trudnych czasach  m.in. pandemii koronawirusa miasto 

poradziło sobie bardzo dobrze. Doszedł jeszcze kryzys na granicy, a następnie wojna na 

Ukrainie, ale bądźmy dobrej myśli, że wspólnie przezwyciężymy te trudności. 

Przewodnicząca udzieliła głosu radnej Melanii Grygoruk. 



- Radna Grygoruk powiedziała, że skupi się na 2021 roku. W 2021 roku w stosunku do 2020 

r. został odnotowany spadek, który wahał się od 3% do 40% ( turyści zagraniczni) w 

zależności od grupy. Nastąpiło przetasowanie wśród odwiedzających nas województw, na 

czele wysunęło się województwo łódzkie i lubelskie. Plany turystyczne pokrzyżował stan 

wyjątkowy na terenach przygranicznych o którym wspomniał Wiceprzewodniczący Rady. 

Pomimo, że Siemiatycze nie leżały w strefie objętej stanem wyjątkowym. W naszym 

powiecie zostały wykluczone m.in. takie atrakcje jak Koterka, Tokary i Niemirów. A w 

związku z tym, że położenie naszego miasta jest pomiędzy Białowieżą a Doliną Bugu i jeśli 

Białowieża i Dolina Bugu są zamknięte to niestety Siemiatycze też „wypadają”. Radna 

dodała, że nadal są zamknięte tereny i tak będzie do końca czerwca i nie wiadomo jak będzie 

dalej. Turyści zwyczajnie boja się przyjeżdżać, a dodatkowo nie sprzyja temu też narracja w 

mediach. Cała turystyka koncentruje się na zachodzie Polski.  

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie udzielenia 

wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Siemiatycze, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych 

aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 

odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek nieobecny 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
„za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł nieobecny 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 



15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVII/246/22 –Załącznik Nr 3 

 

Burmistrz podziękował radnym za wotum zaufania, powiedział, że wszyscy razem tworzymy 

nasze miasto i pracujemy na rzecz mieszkańców. 

Do punktu 5 – podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok. 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o przedstawienie uchwały. 

Pani Skarbnik powiedziała, że sprawozdanie z wykonania budżetu zostało przyjęte 

Zarządzeniem Burmistrza w dniu 9 marca br. Sprawozdanie otrzymało pozytywna opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w dniu 18 marca. Komisja Rewizyjna podczas obrad w 

dniu 10 maja wydała również pozytywną opinię i Skład Orzekający Regionalnej Izby 

Obrachunkowej  w dniu 16 maja stwierdził, że wniosek Komisji Rewizyjnej spełnia wymogi 

określone w ustawie o samorządzie gminnym i ustawie o finansach publicznych. 

Plan dochodów z pierwotnej kwoty 83 401 899 zł wzrósł na koniec roku do 90 645 972,51 zł. 

Natomiast faktyczne wykonanie wyniosło 77 526 653,62 zł co stanowiło 85,83% 

ostatecznego planu. Plan wydatków z pierwotnej kwoty 85 022 337 zł wzrósł na koniec roku 

do 92 266 410,51 zł, natomiast faktyczne wykonanie wyniosło 77 721 160,35 zł co stanowi 

84,24 % planu. Zamierzony deficyt budżetowy w kwocie 1 620 438 zł został wykonany w 

kwocie znacznie niższej i wyniósł 194 506,73 zł. Na ostateczny poziom wykonania dochodów 

i wydatków znaczący wpływ miały zaplanowane środki na realizację projektów z udziałem 

środków unijnych z dofinansowania z Urzędu Marszałkowskiego. Z zaplanowanego udziału 

środków unijnych na poziomie 20 474 800 zł faktycznie na konto Miasta wpłynęło 

7 519 121,22 zł co stanowi 36,72% planu. Wpływ dotacji miał również przełożenie na 

wykonanie wydatków inwestycyjnych. Kwota zaplanowanych wydatków 23 106 974 zł, 

faktyczne wykonanie na poziomie 10 293 545,74 zł. Z zamierzonych zadań inwestycyjnych w 

2021 roku w pełni wykonano przebudowę skrzyżowania ulicy Kasztanowej i Leśnej, 

wybudowano plac integracji społecznej, dokonano kompleksowej modernizacji energetycznej 

obiektu edukacyjnego przy ul. Świętojańskiej, zakończono proces budowy instalacji 

wykorzystujących OZE na budynkach użyteczności publicznej, przy ulicy Sportowej 

wybudowano małą architekturę w miejscu publicznym służącą rekreacji codziennej, 

przekazano Powiatowi Siemiatyckiemu kwotę 553 659,26 zł tytułem dotacji na przebudowę 

ul. Słowiczyńskiej. Pomimo zakończonych zadań środki na refundację poniesionych 

wydatków między innymi za plac integracji społecznej czy instalację OZE Urząd 

Marszałkowski przekazał nam dopiero w 2022 roku. Zaplanowany wykup obligacji 

wyemitowanych na koniec 2014 roku wynosi 1 mln zł został zrealizowany w miesiącu 

czerwcu. Zaplanowana w projekcie budżetu emisja obligacji w kwocie 1 270 000 nie doszła 

do skutku, a tym samym nie wzrosła kwota zadłużenia – wynosi 16 400 000 zł. Z bilansu 

sporządzonego na dzień 31 grudnia 2021 roku wynika, iż wysokość aktywów trwałych na 

koniec roku 2020 wyniosła 135 478 750 zł, natomiast na koniec roku 2021 141 737 720 zł, co 



oznacza że nastąpił wzrost o kwotę 6 258 970 zł, tym samym fundusz budżetu wzrósł z kwoty 

127 621 233 zł do kwoty  133 482 790 zł, co stanowi kwotę wzrostu 5 861 557 zł.  

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za 2021 rok, Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, 

„przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na 

tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek nieobecny 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
„za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł nieobecny 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVII/247/22 –Załącznik Nr 4 

 

Do punktu 6 – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Miasta Siemiatycze z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 



Przewodnicząca Rady poprosiła Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – radnego 

Marcina Usakiewicza o przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej. Opinia stanowi załącznik 

Nr 5 do protokołu z sesji. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium  Burmistrzowi Miasta Siemiatycze z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok, 

Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy 

„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek nieobecny 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
„za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł nieobecny 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVII/247/22 –Załącznik Nr 6 

Przewodnicząca Rady pogratulowała Burmistrzowi udzielenia absolutorium. 

 



- Burmistrz powiedział, że pierwszy raz zdarzyło się, że sesja absolutoryjna jest w Dniu 

Samorządowca. Burmistrz podziękował za zaufanie, za to, że po raz kolejny nie mają 

Państwo wątpliwości do działań które podejmowane są przeze mnie i moich kolegów z pracy. 

Burmistrz podziękował za wsparcie i za współpracę, bo wszystkie pomysły są zawsze 

wypracowane wspólnie z Radą Miasta. Burmistrz dodał, że na sesji przebiega wszystko 

szybko ale na posiedzeniach komisji spieramy się, dyskutujemy i dochodzimy do 

kompromisów. Burmistrz podziękowała za dobrą współpracę i udzielenie absolutorium.  

 

Przewodnicząca Rady zarządziła 10 minut przerwy. 

Do punktu 7 - podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 r. 

Przewodnicząca rady poprosiła Panią Skarbnik o przedstawienie zmian w budżecie.  

Pani Przewodnicząca Rady powiedziała, że zwiększenie w planie dochodów na dzisiejszej 

sesji to kwota 687 986 zł i na to wpływają: 

- 10 000 zł - zwiększenie planu dochodów z tytułu odszkodowań. 

- 383 000 zł - otrzymany zwrot z Urzędu Marszałkowskiego za projekt realizowany w roku 

2021 r. „Plac integracji społecznej" 

- 162 700 zł - otrzymane od Wojewody Podlaskiego środki przewidziane ustawą z dnia 12 

marca 2022 r. o pomocy obywatelom Ukrainy, z przeznaczeniem na refundację wydatków 

poniesionych zgodnie z art. 12 i 13 ustawy, czyli środki na zakwaterowanie, 

- 61 484 zł - otrzymane z Ministerstwa Finansów środki przewidziane ustawą z dnia 12 marca 

2022 r. o pomocy obywatelom Ukrainy, w związku z realizacją dodatkowych zadań 

oświatowych. 

- 628 zł - otrzymane od Wojewody Podlaskiego środki przewidziane ustawą z dnia 12 marca 

2022 r. o pomocy obywatelom Ukrainy, z przeznaczeniem na zasiłki celowe, 

- 15 000 zł po raz kolejny środki otrzymane na pomoc Ukrainie, z przeznaczeniem na zasiłki 

rodzinne, 

- 46 974 zł - z tego: kwota 20 000 zł dotyczy refundacji poniesionych wydatków na usuwanie 

wyrobów azbestowych, za rok 2021, natomiast kwota 26 974 zł dotyczy umowy z roku 

bieżącego. 

- 8 200 zł - zwiększenie plan dochodów z tytułu otrzymanych odszkodowań. 

Zmniejszenie w planie dochodów i tutaj znajduje się dotacja Komendzie Powiatowej Policji. 

- Burmistrz powiedział, że Pan Komendant zwrócił się do nas z prośbą o dofinansowanie 

zakupu radiowozu. Z wcześniejszej rozmowy wynikało, że potrzebna jest kwota 15 000 zł, ale 

okazuje się że potrzeby są znacznie większe. Pani Skarbnik znalazła te dodatkowe środki i 

Wysoka Rada przychyla się do wniosku Powiatowej Komendy dbając przede wszystkim o 

bezpieczeństwo mieszkańców. W tym roku dodatkowym wyzwaniem będzie również zakup 

samochodu strażackiego. Burmistrz dodał, że te obciążenia są spore, ale przez czas COVIDu i 

sytuacji na granicy, sytuacji z wojną wiemy, że społeczeństwo wykazuje dużo wsparcia 

służbom mundurowym, także tutaj jak najbardziej wszyscy przychylamy się tej pomocy. 

 

- Pani Skarbnik kontynuując powiedział, że: 



- 20 000 zł dotacja przyznana Komendzie Wojewódzkiej Policji z przeznaczeniem na zakup 

samochodu, 

- 162 700 zł rozdysponowanie środków pomocy Ukrainie,  

- 61 484 zł zwiększenie planu wydatków szkołom podstawowym i przedszkolom na realizację 

zadań oświatowych dzieci z Ukrainy, 

- 15 000 zł rozdysponowanie środków z przeznaczeniem na zasiłki rodzinne, 

- 33 718 zł wprowadzenie planu wydatków na zadanie usuwania wyrobów azbestowych na 

terenie miasta Siemiatycze, 

-31 456 zł zwiększenie planu wydatków na energię elektryczną i podatek VAT. 

- 333 000 zł - zwiększenie planu wydatków na udział własny w projekcie „Rewitalizacja 

zdegradowanej części miasta..." 

Zmniejszenie w planie wydatków o kwotę 53 039 zł szkołom podstawowych z tytułu 

zmniejszenia ogólnej subwencji oświatowej w związku z decyzją Ministra Finansów. Trochę 

zostało zrekompensowane z tych środków Wojewody, które przyszły na dzieci Ukraińskie. 

Miejmy nadzieję, że subwencja będzie jeszcze wpływała i będziemy mogli szkołom w 

niedalekiej przyszłości zasilić budżety. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta na 2022 r., Przewodnicząca Rady poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są 

„za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na 

tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek nieobecny 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
„za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł nieobecny 

11 Roszczenko Jerzy „za” 



12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVII/248/22 –Załącznik Nr 7 

 

Do punktu 8 – podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 

mieście Siemiatycze w roku szkolnym 2022/2023 do zwrotu kosztów przewozu dzieci i 

uczniów niepełnosprawnych. 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że na Komisji uchwałę omówiła Pani Kierownik  - Agata 

Cieślik, zapytała czy radni zgłaszają jakieś pytania 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie określenia 

średniej ceny jednostki paliwa w mieście Siemiatycze w roku szkolnym 2022/2023 do zwrotu 

kosztów przewozu dzieci i uczniów niepełnosprawnych, Przewodnicząca Rady poprosiła 

radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się” od głosu poprzez 

wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek nieobecny 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
„za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł nieobecny 



11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVII/249/22 –Załącznik Nr 8 

 

Do punktu 9 – podjęcie uchwały w sprawie pomników przyrody znajdujących się na 

terenie miasta Siemiatycze. 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji przedstawił Pan Kierownik 

Krzysztof Leszczyński. 

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie pomników 

przyrody znajdujących się na terenie miasta Siemiatycze, Przewodnicząca Rady poprosiła 

radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się” od głosu poprzez 

wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek nieobecny 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
„za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 

10 Onieszczuk Paweł nieobecny 



11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVII/250/22 –Załącznik Nr 9 

 

Do punktu 10 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu plaży i kąpieliska 

miejskiego przy ulicy Sportowej. 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji omówiła Pan Dyrektor Maciej 

Goniewicz. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 

regulaminu plaży i kąpieliska miejskiego przy ulicy Sportowej, Przewodnicząca Rady 

poprosiła radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się” od głosu 

poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek nieobecny 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
„za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 



10 Onieszczuk Paweł nieobecny 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVII/251/22 –Załącznik Nr 10 

 

Do punktu 11 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów Pomocy 

Społecznej dla miasta Siemiatycze. 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na komisji omówiła Pani Dyrektor MOPS  

Ewa Romaniuk. 

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 

oceny zasobów Pomocy Społecznej dla miasta Siemiatycze, Przewodnicząca Rady poprosiła 

radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się” od głosu poprzez 

wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 

 

głosowanie 

1 Berski Witold „za” 

2 Bogucki Marek nieobecny 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Jarocka Katarzyna nieobecna 

6 Korowicki Jerzy „za” 

7 Kosieradzki Antoni 
„za” 

8 Mironkiewicz Igor 
„za” 

9 Nayda Katarzyna 
„za” 



10 Onieszczuk Paweł nieobecny 

11 Roszczenko Jerzy „za” 

12 Rybałtowski Łukasz „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka „za” 

 12 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVII/252/22 –Załącznik Nr 11 

 

Do punktu 12 – sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w 2021 

roku oraz potrzeby związane z realizacją zadań. 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że sprawozdanie na komisji omówiła Pani Dyrektor Ewa 

Romaniuk. 

 

Do punktu 13 – sprawozdanie za rok 2021 z realizacji Miejskiego Programu Wspierania 

Rodziny dla Miasta Siemiatycze na lata 2019-2021. 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że sprawozdanie na komisji omówiła Pani Dyrektor Ewa 

Romaniuk. 

 

Do punktu 14 – sprawozdanie z realizacji Miejskiego programu przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w 2021 roku. 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że sprawozdanie na komisji omówiła Pani Dyrektor Ewa 

Romaniuk. 

 

 

Do punktu 15 – sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Siemiatyczach za 2021 rok. 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że sprawozdanie na komisji omówiła Pani Dyrektor Ewa 

Romaniuk. 

 



 

Do punktu 16 – sprawozdanie z realizacji programu współpracy Miasta Siemiatycze z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w 2021 roku. 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że sprawozdanie na komisji omówiła Pani Kierownik 

Katarzyna Prochowicz. 

 

Do punktu 17 – sprawozdanie z Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za 2021 rok. 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że sprawozdanie na komisji omówiła Pani Joanna 

Balejko. 

 

Do punktu 18 – sprawozdanie z Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 

2021 rok. 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że sprawozdanie na komisji omówiła Pani Joanna 

Balejko. 

 

Do punktu 19 – raport o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 

działania Komendy Powiatowej Policji Siemiatycze w 2021 roku. 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, ze wszystkie sprawozdania są zamieszczone na BIP 

Urzędu Miasta Siemiatycze. 

 

Do punktu 20 – wolne wnioski. 

W wolnych wnioskach głos zabrali: 

- Radny Jakowiuk zapytał czy miasto będzie starało się pozyskać kolejne fundusze na 

fotowoltaikę, ponieważ są głosy od mieszkańców, że nie wiedzieli o możliwości 

dofinansowania i spóźnili się ze złożeniem wniosków. 

- Burmistrz odpowiedział, że w tej perspektywie finansowej skończyły się już środki na 

fotowoltaikę. Burmistrz dodał, że Miasto przez rok prowadziło nabór do wniosków, jednak 

chcemy żeby miasto nadal się rozwijało i kojarzone było z energią odnawialną i 

niskoemisyjnością w związku z tym zapewniamy mieszkańców, że przygotujemy się do 

nowej perspektywy finansowej, która będzie w ogromnej części składała się i miała 

dofinansowania na odnawialne źródła energii. 

- Radny Korowicki powiedział, że dzięki wszystkim tu zebranym Pan Burmistrz otrzymał 

absolutorium, dzięki dobrej współpracy z kierownikami. 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Mikołajowi Żabińskiemu – radnemu powiatu. 



- Pan Żabiński powiedział, że chciałby z okazji tak wielkiego święta czyli Dnia 

Samorządowca życzyć od siebie i od Rady Powiatu wszystkiego najlepszego, pełnej realizacji 

przyjętych planów na rok bieżący a Panu Burmistrzowi pogratulował udzielenia absolutorium 

przez Radę i pożyczył owocnej pracy w roku 2022 i dobrej współpracy z Radą Powiatu.  

- Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że chciałby jeszcze w tym miejscu, bo dużo było 

mowy o Ukrainie, podziękować Pani Dyrektor i pracownikom SOK za zorganizowanie 

zbiórki darów, Panu Drektorowi MOSiR Maciejowi Goniewiczowi za transport tych darów 

oraz wszystkim mieszkańcom, którzy tak hojnie nieśli pomoc.  

Wiceprzewodniczący dodał, że na ulicy Andersa zostały zainstalowane nowe ładne, 

aluminiowe latarnie, wcześniej takie zostały zainstalowane na ulicy Gilewskiego, ale tam 

pojawiła się problem, latarnie zaczęły być uszkadzane. Wiceprzewodniczący Rady 

zaproponował zamontowanie na nowych latarniach odbojników okalających. 

Wiceprzewodniczący dodał, że nie są one tanie, ale na pewno tańsze niż latarnie. 

- Burmistrz odpowiedział, że zostaną sprawdzone ceny tych odbojników, dodał, że na 

szczęście Miasto posiada ubezpieczenie i jeśli jakiś kierowca uszkodzi latarnię to ściągane 

jest to z jego OC. 

Przewodnicząca Rady powiedział, że chciałaby jeszcze wrócić do punktu 19  porządku obrad, 

w którym był raport o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania 

Komendy Powiatowej Policji Siemiatycze i udzieliła głosu Komendantowi. 

- Komendant złożył najserdeczniejsze życzenia z okazji Dnia Samorządowca. Powiedział, że 

Naczelnik Wydziału Prewencji szczegółowo przedstawi wspomniany raport. Komendant 

podziękował za środki, które zostały przyznane Komendzie na zakup samochodu. 

Głos zabrał Naczelnik Wydziału Prewencji: 

- Naczelnik powiedział, że będzie mówił o stanie bezpieczeństwa z naszym Mieście. 

Powiedział, że poczucie bezpieczeństwa to bardzo subiektywne odczucie, nie da się tego 

określić w sposób mierzalny. Dodał, że województwo podlaskie należy do 

najbezpieczniejszych województw w kraju, natomiast Komenda Powiatowa Policji 

uplasowała się na 3 miejscu w naszym województwie (na 14 powiatów). Jakość pracy policji 

oceniana jest m.in. od ilości policjantów kierowanych do służby zewnętrznej, według 

założonego wskaźnika w minionym roku 6000 policjantów powinno być skierowanych do 

pracy, czyli 16 policjantów każdego dnia musiało pracować na zewnątrz. Naczelnik 

powiedział, że dzięki zmianom organizacyjnym i podejściu Komendanta bardzo poważnie do 

tego zagadnienia w naszej komendzie udało się skierować, aż 19 policjantów dziennie do tej 

służby (służby patrolowe i dzielnicowe). Do tej liczby nie są wliczani policjanci Ruchu 

Drogowego czy policjanci kryminalni. Pani Agnieszka mówiła, że zakup radiowozu może 

niekoniecznie jest dobry, ponieważ policja skutecznie będzie mogła ujawniać wykroczenia. 

Naczelnik dodał, że w ubiegłym roku policjanci Prewencji ujawnili 8 tys. wykroczeń, a 3 na 4 

wykroczenia kończyli pouczeniem, a w jednym na cztery stosowano mandat bądź kierowano 

wniosek o ukaranie do sądu i często to były poważne przewinienia jak niszczenie mienia czy 

kradzieże sklepowe. Pan Naczelnik powiedział, że  Komenda Policji w Siemiatyczach 

uważana jest za najbardziej liberalną w całym województwie, ponieważ odsetek pouczeń w 

naszym powiecie jest bardzo wysoki. Kolejnym elementem mającym wpływ na 

bezpieczeństwo jest czas reakcji na zdarzenie, czyli jak szybko policjanci docierają na 

wezwanie. Założony wskaźnik wskazuje, że w obszarze pilnych wezwań gdzie jest zagrożenie 

życia czy zdrowia osiągnięto wskaźnik na poziomie 8 minut i 50 sekund. Naczelnik dodał, ze 

powiat jest dość rozległy i mimo tych odległości przy interwencjach pilnych policjanci 

pojawiają się po 8 minutach i 11 sekundach. 



Kolejny wskaźnik to liczba zatrzymanych sprawców przestępstw na „gorącym uczynku” lub 

w bezpośrednim pościgu i na 138 przestępstw na „gorącym uczynku” zatrzymano 88 

sprawców. 

Kolejna ważna rzecz mająca wpływ na stan bezpieczeństwa to liczba zaistniałych wypadków 

drogowych i kolizji i w ubiegłym roku wypadków było o 5 mniej niż w poprzednim roku. 

Naczelnik dodał, ze narzekają Państwo na Ruch Drogowy, że jest represyjny, że ściga za 

prędkość, za niezapięte pasy ale to wszystko przekłada się na bezpieczeństwo i na liczbę 

ofiar. 

Dodał, że w wyniku przestępstw kryminalnych w naszym powiecie w minionym roku nikt nie 

stracił życia, natomiast w wypadkach drogowych aż 5 osób straciło życie i 30 zostało 

rannych. Mimo, że nie są to przestępstwa kryminalne to tak naprawdę mają one bardzo istotne 

znaczenie na poziom bezpieczeństwa i dzięki aktywności policjantów z Ruchu Drogowego 

tych wypadków mamy mniej i jest bezpieczniej.  

Naczelnik dodał, że w minionym roku policja była zaangażowana do wielu zadań 

niekoniecznie związanych z typową służbą w policji, a więc egzekwowania zakazów 

związanych z obostrzeniami dotyczącymi koronawirusa, czy też zapewnienia bezpieczeństwa 

na granicy. 

Naczelnik dodał, ze zawsze wszystkich interesuje liczba nietrzeźwych kierujących i w tym 

zakresie w minionym roku aż 65 kierowców popełniło przestępstwo prowadząc pojazd 

mechaniczny mając powyżej 0,5 promila alkoholu i 36 osób popełniło wykroczenie mając do 

0,5 promila alkoholu. 

- Radny Berski zapytał o to czy więcej kobiet czy mężczyzn pije alkohol? 

- Naczelnik powiedział, że trudno jest jednoznacznie odpowiedzieć na to pytanie, ogólnie 

więcej mężczyzn jest kierowcami więc częściej mężczyźni są zatrzymywani za prowadzenie 

pojazdu pod wpływem alkoholu. 

Naczelnika powiedział, że w minionym roku zaistniało 567 przestępstw a wykrywalność 

wyniosła 87%, czyli 9 na 10 przestępstw zostało wykrytych w wyniku postępowania 

przygotowawczego bądź też sprawcy zostali ustalenie w momencie zatrzymania przez policję. 

W 2020 roku policjanci zatrzymali prawie 2,5 kg narkotyków różnego rodzaju, natomiast w 

2021 r. zatrzymano prawie 6 kg tj. 5848 g, gdzie 1 gram to nie jest jedna działka tylko czasem 

¼ działki, zatem jest to prawie 2 400 działek narkotycznych.  

Naczelnik dodał, ze dzięki wsparciu miasta i samorządu, mieszkańców i Rady Miasta policja 

może pracować bardziej efektywnie.  

Do punktu 10 - zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Rady Miasta w dniu 27 maja 2022 r. 

Przewodnicząca Rady zamknęła obrady o godz. 14:40. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Miasta 

 

Monika Mazur       Agnieszka Zalewska 


